Disclaimer

- 1. The information provided in this web page is the properties of either BOA International Securities Limited, or its subsidiaries (collectively called "BOAISL"). Without any written consent from BOA International Securities Limited, the information on this site may not be reproduced, transmitted, distributed or published for any commercial purpose.
- 2. The content of the information in this web page, derived from reliable sources is for reference and sharing purpose only, no guarantee or warrant being given for its accuracy or reliability. Therefore, the viewer should not rely on this information. In no event shall we be liable or have any responsibility or indemnity for damages or losses resulting from using the information in this site.
- 3. The web site hyperlinked or provided in this site is for reference and sharing purpose only. The viewer should assess its accuracy and reliability at his own risks that we shall not take any responsibility.
- 4. The content of this site is intended only for persons residing in Hong Kong, not suitable for area outside Hong Kong. Viewer outside Hong Kong should consult the opinion of his own lawyer or professional consultants.
- 5. The information shown in this website is neither a recommendation, an offer, nor a solicitation for any investment product or service. Investment involves risk. You should carefully consider whether any investment product or service mentioned herein is appropriate for you in view of your personal circumstances including financial position, investment experience and objective. Past performance is no guide to future performance. Investors should refer to the individual product explanatory memorandum or offering document for further details and risks involved. The price of investment products may move up or down. Losses may be incurred as well as profits made as a result of buying and selling investment products.
- 6. Should the viewer send E-mail messages to us over the Internet, it cannot be guaranteed to be completely secure. We shall not be responsible for any damage or loss suffered by the viewer. Personal data held by us will be kept confidential.

免責聲明

- 1. 本網頁所提供之資料為亞銀國際證券有限公司、其附屬公司(統稱「亞銀國際證券」)認可者之財產。未經本公司書面同意,不得以任何形式複製、傳送、傳播、傳閱、或作任可商業用途。
- 2. 本網頁之資料均來自相信是可靠的資料來源,但並沒有證實、保證其準確性,謹作參考用 途。因此瀏覽者不應依賴此等資料。本公司不會因有關資料導致之損失承擔任何責任或賠 信。
- 3. 本網頁提供之超連結至其他網站,僅作參考及分享之用。瀏覽者應自行評估其準確性及可 靠性。其風險一概由閣下負責。
- 4. 本網頁之服務對象為香港居民,可能不適用於其他地區。瀏覽者應諮詢其律師或其他專業 顧問的意見。
- 5. 本網頁所載資料並非亦不應被視為購買或認購任何投資產品或服務的建議或邀約或邀請。 投資涉及風險。投資者應在作出任何投資決定前,仔細考慮本網頁所介紹的產品或服務是 否適合本身的情況包括財務狀況及需要、投資目標及經驗。過往表現數據並非未來表現的 指標。投資者應參閱個別產品的說明書或銷售文件,了解產品詳情及所涉風險。投資產品 價格可升可跌。買賣投資產品均可能帶來虧損,而不一定可賺取利潤
- 6. 瀏覽者透過電郵或互聯網提供資料給本公司並不是絕對安全可靠。若閣下透過電郵傳送或 接收資料時出現任何錯漏而令閣下蒙受損失,本公司概不負責。本公司會把客戶個人資料 絕對保密。